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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
стдм/

ПРОТОКОЛ № 42
Днес, 14.02.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Навев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велиш Търново 
Мариела Цонева - директор дирекция "ШГ

Дневен ред

1 - 2763 /  30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - най-много му харесва в началото как е описано, 
че са поставени табла, а не че работят таблата; положителното е, че над 50-60% от 
програмата е свързана със социалните дейности и културата, останалото е.... Всички живеят 
в този град и знаят за какво става дума.

Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2-2790/10,02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - тъй като няма републикански бюджет, 
внасят целеви разходи, за да не се спират определени дейности, свързани с младежта, спорта 
и специфични програми, свързани е поддръжка иа социални дейности и образователни 
програми. Тук е ку.тгурният календар, програмата "Изкуство и култура", програмата 
"Здрави деца в здрави семейства”, превенцията на наркотичните вещества, това, което се 
дава допълнително за селските тържества; и също един разчет на инвестиционна програма,
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който основно се състои от преходните остатъци, които са от започнати обекти и 
нефинализирани към 31.12*2022 г*
Кр* Каракоцев - този разчет за колко време е, максимум за 3 месеца ли.
М. Маринов - до 3 месеца, като се изключва времето за провеждане на избори, в момента са в 
нулевия период, защото са в период на изборна кампания. Предполага, че ще внесат 
допълнителни разчети по различни програми, заедно с отчета, защото не може да останат 
така*.
Кр. Каракоцев - тези цифри за 1 година ли са
М. Маринов - разчетите са разпределени на 12 месечна база. Но ще претърпи промени през 
годината, защото може би поне 3 пъти ще гледат Бюджет.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 14.02.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСДЛ.

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Карашцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Жоро Ковачев - ш. експерт, дирекция "СДЗ"

1 - 2757 / 24.01.2023: Становище от ОДПГ В. Търново относно жалба на Стойно Грозюов 
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - не е съгласен с мнението на управителя на 
мОДПГ" ЕООД в изречение първо на последен абзац на становището - "Независимо от 
гореизложеното, също смятам, че степен на увреждане или степен на трайно намалена 
работоспособност 50 и над 50 на сто, удостоверена с медицинска експертиза, която не с 
обвързана с проблеми на опорно-двигателния апарат и не причинява проблеми при 
придвижването не са обективна предпоставка, която да обосновава ползване на карта за 
паркиране на местата, определени за превозните средства, обслужващи кора с трайни 
увреждания и използване на улеснения при паркиране, която да дава право на безплатно 
паркиране.".
д-р Н. Стойнов - това е личното мнение на управителя.
д-р И. Александров - смята, че не само кората със соматични увреждания трябва да бъдат 
подвластни да получават правото на паркиране, а всички, конто са удостоверени, че имат 
заболяване, в това число сърдечно-съдови, дихателни, зрителни. На тези кора също ще им 
бъде трудно, ако не им се предоставя социалната услуга за паркиране.

Комисията приема за сведение становището.

2 - 2763 /  30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3
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3 - 2778 / 10.02.2023: Регистриране на разкритата функционираща социална услуга "Асистентска 
подкрепа" в регистър БУЛСТАТ
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2785 /10.02.2023: Отдаване под наем на част от имот общинска собственост, с. Хотница 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9 ; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

5 - 2790 /10.02.2023: Одобряване на разчета на капиталови разходи за 2023 г., разчета на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.,
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ИЗВЪНРЕДНА ТОЧКА -  ПК ПО ЗСД -14.02.2023 г.

ОТНОСНО: Номиниране на д-р Иван Толеков за удостояване със звание ЛТочетен 
гражданин на Велико Търново“ посмъртно от името на Районна колегия на Български 
лекарски съюз -  Велико Търново

Д-р Н. Стойнов запозна комисията, че от името на Районната колегия на Българския 
лекарски съюз -  Велико Търново е внесено предложение с номинация на д-р Иван 
Толеков за удостояване със звание „Почетен гражданин на Велико Търново“ -  
посмъртно, подкрепено от гражданска подписка.
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 43
Днес, 15.02.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "КФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велиш Търново
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
арх. Дарина Стаматова - гя. експерт; дирекция "СУТ"
Цветомила Кьосева - мл. експерт; дирекция "СУТ"
Маринела Джаргова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 2763 / 30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗД ЪРЖАЛ СЕ -3

2 - 2774 / 09.02.2023: Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на община Велиш 
Търново за 2022 г.
Становище на комисията: Ст. Витанов - видно от представения отчет, все по-усилено се 
насочват към промяна на Общия устройствен план на община В. Търново за изграждане на 
фо говолтаици. Вече 500 дка са отредени с новия устройствен план. Тъй като това е отчет, има 
ли индикации за промени, които ще се случат до края на годината, или за интереси, които ще 
продиктуват промяната на този общ устройствен план на общината* И злапва случая да 
попита какво се случва е ОУП на град Велико Търново*
Пл. Петров - знае какъв ще е отговорът - още не е направено задание за изработване на ОУП 
на гр. В. Търново, където имаше отпуснати 50 000 лв*
арх* Др* Йосифов - твърдението е, че е започната процедура, но още е на сьгласувателен етап
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c различни институции. Това е отчет за миналата година и така представено е правилно и 
коректно.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

3 - 2775 /  09,02.2023: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
подробен устройствен план - парцеларен план (ПУЛ - ГОХ) - за трасе на линеен обект на 
техническата инфраструктура, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2776 /10.02.2023: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.12.2022
г. на Община Велиш Търново
Становище на комисията: Докладва М. Маринов.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

5 - 2780 /10.02.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗД ЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2781 /10.02.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; гр. 
Килифарево
Становище на комисията: Пл. Петров - администрацията и кметът са го убеждавали, че като 
се промени предназначението "за фотоволгаици", цената ще стане 40 лв7кв.м. Тук са ПУП- 
ове и цената е 15 лв7кв.м
М. Джартова -16  лв^кв.м е оценката. В някои землища и райони на общината земеделските 
земи по цени изпреварват тези в регулация и в  урбанизирани територии на населените места. 
Специално тези имоти са в много краен квартал на гр. Килифарево.
Пл. Петров - не казва, че е ниска цената, но пита как ще се постигне цена от 40 лвАсвлх в 
Леденик.
М. Джартова - последните имоти в  Леденик, които обявиха за продажба, еа на 32 лв7кв.м

Комисията приема предложението:
З А -10; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2784 / 10.02.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Малки 
чифлик
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2786 / 10.02.2023: Публичен търг с явно надаване за продажба на недвижим имот; е. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2787 /10.02.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево
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Становшце на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ЛЮ ТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2790 / 10.02.2023: Одобряване на разчети на кдаиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становшце на комисията: Ст. Витанов - отпада ли нещо от инвестиционната програма в този 
нов или актуален списък, представен е приложение 1 и приложение 2.
М. Маринов - на практика това са преходните остатъци н всички преходни обекти, които са 
от миналата година. В частта Инвестиционна програма не е добавяно нищо и не е отпаднало 
нюцо, освен това, което е вече завършено.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.,

J
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Общинска собственост /ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ № 40
Днес, 15.02.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК до ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Петко Тюфекчиев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Евгени Коев
• Калина Широкова
• СунайМунков

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - га. счетоводител при Община В. Търново

Дневен ред
1 - 2763 / 30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

2 - 2780 /10.02.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2781 /10.02.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; гр. 
Килифарево
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2782 / 10.02.2023: Възлагане на дейности на РИМ - Велиш Търново във връзка с учредено
безвъзмездно право на управление върху имот
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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5 - 2783 / 10.02.2023: Предоставяне на пасища, мери и ливади от ОПФ 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2784 /10.02,2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Малки 
чифлик
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2785 /10.02.2023: Отдаване под наем на част от имот общинска собственост; с. Хотница 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2786 /10.02.2023: Публичен търг с явно надаване за продажба на недвижим имот; с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2787 /10.02.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2788 /10.02.2023: Продажба на недвижим имот - апартамент; гр. В.Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2790 /10.02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 42
Днес, 15.02.2023, от 17:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Отсъствал

• Евгени Коев 

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - га. счетоводител при Община Велиш тьрново 
Мариела Цонева - директор дирекция "ГОТ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС”

Дневен ред
1 - 2763 / 30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 2774 /  09.02.2023: Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на обидата Велиш 
Търново за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 2775 / 09.02.2023: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
подробен устройствен план - парцеларен план (ПУЛ - ПП) - за трасе на линеен обект та 
техническата инфраструктура, гр. Дебелец 
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2783 /10.02.2023: Предоставяне на пасища, мери и ливади от ОПФ 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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5 - 2784 / 10.02.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Малки 
чифлик
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2786 /10.02.2023: Публичен търг с явно надаване за продажба на недвижим имот; с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2787 /10.02.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2790 /10.02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -4 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 39
Днес, 16.02.2023, от 13:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирещия "ПП"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велиш Търново

Дневен ред
1 -2763 / 30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 п за 2022 п 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

2 - 2790/ 10.02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

3 - 2794/15.02.2023: Одобряване на финансова помощ в размер за подпомагане на семействата на 
загиналите и пострадалите от земетресението в Република Турция и Сирийска Арабска Република 
Становище на комисията: Комисията не приема предложението: / /
ЗА -0 ; ПРОТИВ- 3; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ № 49
Днес, 16.02.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ШГ 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ги. счетоводител при Община Велиш Търново 
д-р Диляна Вачкова - гл. експерт; дирекция "СДЗ"
Пламена Марчева - дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 2753 /  19.01.2023: Жалба от Петко Петков
Становище на комисията: Комисията изисква проверка и становище от "ОДПГ" ЕООД: 
ЗА -5 ; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 4)

2 - 2757 /  24.01.2023: Становище от ОДПГ В. Търново относно жалба на Стойно Грозков 
Становище на комисията: Комисията приема становището за сведение, да се изпрати до 
жалбоподателя:
ЗА - 5; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

3 - 2768 / 03.02.2023: Отговор от "ОДПГ" ЕООД във връзка с жалба от Атанас Величков до 
Омбудсман на Р България
Становище на комисията: Г. Евтимова - вече има дело срещу наредбата за паркиране, не е по 
някоя от разглежданите жалби. Въпрос към г-жа Йонкова - докъде е стигнала процедурата по 
съгласуване.
Д. Йонкова - все още не са се върнали становища от 2 компетентни институции. Подготвили 
са напомнителни писма към тях. И след получаването им ще публикуват отново проект за
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изменение на наредбата. Получено е само становище от Агенцията за хората с увреждания.
Р. Иванов- какво е тяхното становище.
Д. Йонкова - положително. Според тях наредбата е както трябва.
арх. Др. Йосифов - още в иачалото, когато я  изменяха, и понеже е по-активен в социалните 
мрежи, е публикувал проекта за изменение на наредбата с ограничението до 3 часа за хора с 
увреждания, и с него се е свързал председателят на инвалидите, който е тук за тази общност, 
за да благодари.
Д. Йонкова - в закона не пише в какъв срок може да се произнесат компетентните органи. 
Затова в напомнителните писма са описали, че са поискали становища през м. ноември 2022 
г., и ако и сега не отговорят, Общината ще приеме, че са съгласни.
Г. Евтимова - делото е насрочено за 24 март, да се надяват дотогава да получат становищата, 
за да се стартира процедурата но публикуване на проекта на изменение на наредбата*
Е. Чамуркова - споделя с комисията, че след нейна безпристрастна публикацията по казуса 
на жалбата, самият жалбоподател се е свързал с нея в неуместен ден и час, на констатацията 
й, че видимо не изглежда, че има такива увреждания, той с грубо държание е заявил, че е 
работил в мините, и че има отношения със службите, че е специален човек.

Комисията приема становището за сведение.
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2763 /  30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 2778 / 10.02.2023: Регистриране на разкритата функционираща социална услуга "Асистентска 
подкрепа" в регистър БУЛСТАТ
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 4»

6 - 2790 /10.02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г, и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 42
Днес, 16.02.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - щ. счетоводител при Община Велиш Търново 
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 2763 /  30.01*2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 п 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 2777 / 10.02.2023: Доклад за изпълнението на План за изпълнение на Стратегията за развитие на 
културата в Община Велико Търново 2020-2030 г. за периода 1 януари - 31 декември 2022 г. 
Становище на комисията: д-р И. Александров - програмата е гледана преди известно време, 
дава положителна оценка върху това, което се случва. Отличава съществени неща, свързани 
с изпълнение на ремонта на Художествената галерия, изпълнението по Интегрирания план 
на ремонта на Музей "Възраждане и учредително събрание", също и изпълнението на 
ремонта по плана за възстановяване на Изложбени зали. Има неща, които са се случили, има 
неща, които в  момента се случват, има и перспектива в тази стратегия. Смята, че тези 3 
сгради са знакови за културата на Велико Търново.

Комисията приема предложението:
З А -7; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -2
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3 - 2782 / 10.02.2023: Възлагане на дейности на РИМ - Велико Търново във връзка с учредено
безвъзмездно право на управление върху имот
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 2789 /10.02.2023: Програма за дейността на народните читалища в община Велиш Търново 
през 2023 г.
Становище на комисията: д-р И. Александров - на територията на областта има 
регистрирани 150 читалища, от които една трета са в община В. Търново. В предложената 
програма му допадат 2 компонента - единият илюстрира какви събития ще се случат през 
годината в тези културни институти, и другия - започва да се утвърждава една традиция да се 
обръща внимание върху сградния фонд, неотложните ремонти, които трябва да се случат. 
Стандартът, който се определя от държавата, в момента е недостатъчен, в момента работят 
със стандарта на 2022 г., защото в момента няма бюджет. А режийните разходи са безспорно 
увеличени от миналата година. Специалистите в читалищата работят в момента на 
минимална работна заплата. Ще направи сравнение без да противопоставя различните 
гилдии, с училищната мрежа или здравеопазването. Един учител стартира с възнаграждение 
около 1500 лв. А работещите в читалищната сфера от 20-30 години и днес продължават да 
получават минимална работна заплата. Стандартът за издръжка на читалищата трябва да 
бъде в прилични форми. Държавата не подсигурява необходимия ресурс.
Е. Коев - ако д-р Александров има конкретно предложение към общинския съвет, да го 
формулира*
д-р И. Александров - в самия материал е направена прогнозата какво ще се случи в 
художествено-творческата част в читалищата, по отремонтиране на помещенията и 
пространствата, остава открит въпроса, който стои на държавно ниво - издръжката.
М. Трифонов - съгласен е със становището на д-р Александров, че трудът на читалищните 
деятели не е достатъчно добре платен. Но не трябва да се сравнява техния труд с труда на 
който и да било друг, най-малко на учителите. Няма база за сравнение, само може да скарат 
гилдиите. Средата, в която работят учителите, е несравнима със средата, в  която работят 
читалищата. Въпрос към г-жа Църова - от регистрираните читалища в общината, има ли 
такива, които не развиват дейност.
Н. Църова - няма такива, регистрирани са 40 читалища и всички развиват дейност. Дори 
това в с. Кладни дял, което е високо в Балкана, и живеят 7-8 човека през зимния сезон, през 
летния сезон хората там се събират и си го поддържат. Няма читалище, което да ие развива 
дейност и това е видно от техните информационни карти, които подават към Общината. 
Освен това представят отчети за дейността си. Има постоянен мониторинг върху дейността 
им. В програмата са основните събития. Винаги изникват идеи за нещо ново, или се сменят 
дати. Винаги информират Общината. Няма читалища, които само се регистрират и 
получават държавна субсидия без да развиват дейност. Всяка Община сама си разработва 
методика, по която разпределя субсидията. Т^к по методиката се разпределя субсидията 
основно по дейности, а не за щатни бройки. Като се започне с ремонти и с поддържащи 
дейности на едно читалище, целят да се приключи с него и тогава да се премине към 
следващо.
М. Михалев - колко са частните читалища.
Н. Църова - какво означава частно читалище, по смисъла на закона за народните читалища, 
читалищата са НПО, няма държавни читалища.
М. Михалев - така е, но се знае, че има определена група от хора, които създават едно НПО и 
правят читалище. Въпросът му тогава е - колко са новите читалища.
Н. Църова - най-новото читалище е на 3 години. Те не разполагат все още със сграда* 
Следващото по възраст тази година ще стане на 6 години. И двете читалища са работещи. 
Няма частни и държавни читалища. Прекрасно е да има нови читалища.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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5 - 2790 / 10.02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчети на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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ИЗВЪНРЕДНА ТО Ч К А - ПК НО ОНК - по предложение на Евгени Коев

ОТНОСНО: В подкрепа и продължение на решение на ПК по ОНК от м. декември за 
сформиране на комисия от представители на всички политически групи в общинския 
съвет., която да разгледа и събере предложения и мнения във връзка с отбелязване на 
Деня, когато е обявено въстанието на Асеневди.

Е. Коев - не е редно да се отлага повече, предлага като допълнителна точка в дневния 
ред за тази сесия да внесат предложение за избор на комисия за обсъждане и предлагане 
решение за отбелязване Деня на обявяване въстанието на Асеневди. Това е но 
предложението на г-н Чолаков, на няколко пъта беше предлагано. Според г-н Коев това 
е нормалния ред да се обсъди с представители на всички политически групи, защото това 
е достатъчно важна дата и събитие. Тази допълнителна комисия да се събере няколко 
пъта, да събере достатъчно мнения по въпроса, да обмисли едно общо решение. 
Миналата седмица са организирали една скромна кръгла маса със специалиста и 
историци, няма търновец, който да не е съгласен, че Денят на обявяването на Търново за 
столица или пък за освобождението на България от Византийско иго не е маловажен ден 
в историята на Търново и България. Би трябвало да бъде отбелязван подобаващо, не само 
на кръгли годишнини. Това е един допълнителен ресурс за града да бъде представен. Ако 
комисията по ОНК смятат за разумно, да гласуват да бъде внесеш такава точка в дневния 
ред на сесията за избор на комисия. Другата седмица всяка една група може да си 
определи представител или представители.

М. Трифонов -  разбира добрите намерения, но не смига, че това е най-правилният 
формат на предложение -  комисията да предлага сформиране на комисия.

Е. Коев -  тогава предлага който има желание да бъде отбелязан като вносител, да заяви, 
и да оформят предложение.

М. Михалев -  да се предложи сформиране на работна група вместо комисия.

М. Трифонов -  г-н Коев да го обяви на сесията това предложеше и за следваща сесия 
може да влезе като точка. Да може да се запознаят всички и при желание да участват, в 
тази комисия по ОНК са много малка част от целия общински съвет.

Е. Коев -  през декември ПК по ОНК гласува да бъде сформирана такава комисия.

М. Трифонов -  най-правилно е да се направи предложеше и да влезе по комисиите за 
следващата сесия. Смята, че не е толкова спешно да се направи сега,

Е. Коев -  тогава той лично ще входира такова предложеше за тази сесия и каквото се 
реши. Ако някой има желание да се присъедини като вносител, да се включи.
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Бюджет и финанси [\ по БФ/

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 16.02.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФЛ.

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Понай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова /
• Якоб ван БеЙлен 

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - пи. счетоводител при община Велиш Търново 
Мариела Цонева - директор дирекция "1Ш"
Пелина Църова - директор дирекция "КТМД"

Дневен ред
1 -2763 / 30.01.2023: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

2 - 2776 /10.02,2023: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СНС към 31.12.2022 
г. на Община Велиш Търново
Становище на комисията: М. Маринов - това е последната промяна по бюджета за 2022 п

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

3 - 2789 /10.02.2023: Програма за дейността на народните читалища в община Велиш Търново 
през 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2790 / 10.02.2023: Одобряване на разчети на капиталови разходи за 2023 г., разчета на целеви 
разходи за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

5 -2794/ 15.02.2023: Одобряване на финансова помощ в размер за подпомагане на семействата на 
загиналите и пострадалите от земетресението в Република Турция и Сирийска Арабска Република 
Становище на комисията: Г. Далоолу - към председателя на комисията по БФ - за какво 
става въпрос в материала* не е запознат; тъй като е изпратен допълнително.
К. Широкова - Община Велико Търново да помогне на Турция, където са много по-добре от 
България, и когато се наводни България, никой не е предложил нищо, никъде не се 
помагаше.
Г. Далоолу - да разбира, че предложението е за финансова подкрепа.
Р. Иванов -70 000 лв. да бъдат дарени.
Е. Чамуркова - ще изкаже личното си мнение* няма да подкрепи това предложение, защото 
счита* че няма нужда да се превръщат подобни неща в  политика. Не смята* че г-н Бейлен има 
намерение да го превръща в политика, но такива са особеностите на българския манталитет. 
Дарението е личен акт* всеки може да дарява* така както тя е направила за Украйна* след 
като не е получила подкрепа. Реплика към г-жа Широкова - на въпроса на г-н Далоолу е 
мажело да отговори нормално, не по този начин.
К. Широкова - това е нейното лично мнение, както ее изказва г-жа Чамуркова и други* така 
може да се изказва и тя. Всеки има право на мнение.
Ж. Желев - също смята* че дарението е личен акт, да се прави дарение от който и да е 
публичен бюджет, е като "да се прави с чужда пита помен". Добре е като общественици да 
призоват да се направи дарение* който както може. Нищо повече.
Г. Далоолу - съгласява се с г-жа Чамуркова, че това е самостоятелен личен акт. Който както 
желае, така ще се включи. Не може да не е съпричастен към случващото се* има и роднини 
там. Направили са силна кампания* използва възможността да изкаже благодарност на г-н 
Панов и на Общината за разкрития пункт за дарения на ул. "Марио поле". Много общини в 
страната са съпричастни към това* но не смята* че трябва да ее ощетява бюджета на 
Общината* още дори няма бюджет. Може нещо минимално да се даде от сърце* но не 
задължава никого от колегите си* сигурен е* че всеки е направил нещо самостоятелно. Знае 
как стои въпроса с бюджета на Общината* е такъв размер средства може да направят нещо за 
подлезите или друго.
Я. Бейлен - разбира коментара* че дарението е личен жест, но според него е н колективен жест 
н може да се направи от юридическо лице.
Дава пример ~ в Холандия* за която е повече информиран, 58 общински съвети са обсъждали 
този въпрос. От тези 58,55 са приели. 3 не са. От трите два* които не са го приели* имат 
същите мотиви* които чува и тук -  че това е индивидуално действие. Но двайсет пъти повече 
са съветите, които са приели. Днес разбраха* че броят на жертвите е 42 000 души. Над 90 000 
са тежкоранени. 100 000 души в студ и дъжд са без къщи.
През тази година стават 110 години от земетресението във Велико Търново. Тогава е дошла 
държавна помощ* но и помощ от чужбина -  от Италия* от православната общност в чужбина* 
Мисли* че във Велико Търново първи трябва да разбират ситуацията. Дава друг пример -  
Бургас. Свикаха извънредна сесия в общинския съвет и приеха да направят дарение. Видно 
от сайта, има промяна на предложението -  предложението беше дарението да се даде на 
Главно мюфтийство* а след промяната е да е за Червения кръст* защото това е най-опитната 
организация. Статистика и за Холандия -  от тези 55 общини* които приеха решения* са 
събрали 5*5 милиона евро. От жители до снощи бяха събрани 86 милиона евро. Те много по- 
активно работят* но е нужно много повече. Няма да стигне. Оттук нататък, ако разбират
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историята на Велико Търново, няма друг начин да се окаже подкрепа. Но въпросът е първо 
дали искат да подкрепят финансово н второ, доколко могат. Говорил с г-н Маринов, че 
технологично не е проблем за бюджета, решението да се изпълни. Но си мисля, как биха 
могли да направят друго решение, различно от това. И за да им покаже колко е това, ето това 
е бюджета на Общината от 130 млн. лв. -  да си представят, че е равен на 100 евро (изважда н 
показва две банкноти по 50 лева). Тогава дарението им ще е това -  5 стотинки от 100 евро 
(показва пет стотинки). За това говори.
д-р Ю. Толкова - Червеният кръст е структурата, която където се случи нещо някъде но 
света, той е там. Като се случи нещо в България, го няма. По време на пандемията, е 
получила 2 маски от там, това е подигравка. По повод на предложението за дарение, тя е "за". 
Не би се ощетил общинския бюджет.
Я. Бейлен - готов е за всякаква промяна в предложението му, ако това ще доведе до някаква 
помощ.
Р. Иванов - трагедията е голяма. Г-н Бейлен е прав, Велико Търново също е от тези места, 
които са пострадали тежко, няма гаранция, че няма да се случи и тук такава трагедия. 
Съгласен е с всички мнения. Дарението наистина е личен избор. За да се вземе решение да 
ангажират общинския бюджет, трябва да е ясен източникът на средства* Логично е да бъде от 
общински средства за бедствия и аварии, които са заделени за община Велико Търново. Ако 
се задели подобен ресурс, трябва да има точно такъв източник. Това наистина е въпрос на 
личен избор, всеки, който се чувства ангажиран, е направил необходимото.
Ст. Витанов - не толкова от размера на сумата, а се опасява, че след гласуването, каквото и да 
е то, едните ще излязат лоши, ако не подкрепят. Гюнай Далоолу го е казал правилно, всеки 
един е дарил пари или каквото е могъл за бедстващите. Пошло е да се парадира кой колко и 
какво е дал. Сигурно има резон предложението, но г-н Бейлен създава ситуация, в която 
едните излизат гадове, другите - християни. Това не е колективен акт. Навярно всяка партия 
има кампания за дарение - ГЕРБ, БСП, поздравления към Г. Далоолу за позицията, която 
сподели. Съжалява, че се е създала такава ситуация.
Я. Бейлен - това не е политически акт. Това не е популгоъм. Говорят за помощ. Именно 
затова не е искал предложението да бъде от името на политическа група. За информация на 
комисията, той е информирал в понеделник председателя на общинския съвет. И е казал: по- 
добре е предложението да не идва от съветник или една група, а да дойде от председателя или 
от кмета. За жалост, оттогава няма обратна реакция. Пробвал е да не политизира тази идея. 
Трите ПО -  не-политическо, ие-популистко, а помощ.
Г. Далоолу - благодари на г-н Бейлен за съпричастността. Който както може, така ще 
помогне.
Е. Чамуркова - съгласен с г-н Витанов, че сигурно всички партии имат своя дарител ска 
кампания. За да не остане някой е впечатлението, че г-н Бейлен "с чужда пита помен прави", 
смята, че всички са чували за Манол Нейков, от тяхната коалиция също правят такава 
кампания. Ако сега се отпусне такава помощ, утре ще стане някъде нещо, и пак ли ще 
отпуснат помощ. Общинският бюджет няма ресурс.

Комисията не приема предложението:
ЗА -З ; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -6

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................  ПРОТОКОЛИСТ:...

j
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 56
Днес, 16.02.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - га. счетоводител при община Велико Търново 
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД"

Дневен ред
1 - 2763 / 30.01.2023: Отчет за изпълнеше на Програма за управление 2019-2023 г. за 2022 г. 
Сгановгаце на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 2776 / 10.02.2023: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СНС към 31.12.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: М. Маринов - това е последната промяна по бюджета за 2022 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 - 2790 /10.02.2023: Одобряване на разчети на капигалови разходи за 2023 п, разчети на целеви 
разхода за 2023 г. и планирани инвестиции по процедури на План за възстановяване и устойчивост 
на Република България
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПЮТОКОЛИСТ:
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